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Namens de fractie van SP heeft u ons schriftelijke vragen gesteld over de verdwenen 
blindegeleidelijnen in winkelcentrum Hatert. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.  
 
1. Is het college het met de fractie van SP eens dat blinden en slechtzienden zich overal in 

Nijmegen moeten kunnen bewegen? En dat onze gemeente de faciliteiten dient te bieden 
voor een toegankelijke stad? 
 
Ja, het college is het met u eens dat blinden en slechtzienden zich in Nijmegen moeten 
kunnen bewegen. Het college streeft ernaar om dit zo goed mogelijk te doen in 
Nijmegen. Ook is het college het met u eens dat de gemeente de faciliteiten moet 
bieden voor een toegankelijke stad, wanneer de openbare ruimte in ons eigendom 
en/of beheer is.  
 

2. Is het college het met ons eens dat de eigenaar van het winkelcentrum, investeerder 
Renpart, in lijn met een toegankelijk openbare ruimte, deze lijn moet doorzetten naar 
zijn eigen terrein ten behoeve van de bezoekers naar het winkelcentrum? 
 
Ja, het college is het met u eens dat de eigenaar, investeerder Renpart, in lijn met een 
toegankelijke openbare ruimte, de toegankelijkheid van het winkelcentrum en het 
binnenterrein zou moeten waarborgen. We kunnen niet afdwingen dat ze dit zelf doen.   
 

3. Is het college bereid in gesprek te gaan met investeringsmaatschappij Renpart? En 
samen te zoeken naar een oplossing om in het hele winkelcentrum de geleide lijnen voor 
blinden en slechtzienden terug te laten keren? 
 
Ja, het college is bereid om in gesprek te gaan met investeerder Renpart. Een afspraak 
staat inmiddels gepland om te kijken naar de mogelijkheden.  
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4. Ziet het college de mogelijkheid om een hardheidsclausule op te nemen in toekomstige 
afspraken rondom nieuwbouw, herstructurering, renovaties van o.a. winkelcentra in 
Nijmegen? 
 
Een hardheidsclausule is in deze kwestie niet van toepassing. Een hardheidsclausule 
kan ingezet worden in zeer bijzondere omstandigheden wanneer een regeling tot 
nadelige gevolgen leidt voor een persoon. Het gaat hier echter niet om een regeling 
die tot negatieve gevolgen leidt voor mensen met een visuele beperking. Er is bij de 
onderhandeling over de verkoop/beheer/gebruik van het perceel niets vastgelegd 
over het toegankelijk houden en maken van de publieke voorzieningen door de 
eigenaar.  
We onderzoeken of er instrumenten zijn die we kunnen inzetten om de 
toegankelijkheid bij nieuwbouwplannen te waarborgen.  

 
 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee van dienst te zijn.  
 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen 
   

A.P.W. van de Klift  H.M.F. Bruls 
gemeentesecretaris  burgemeester 
 


